
PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB

Møtet gjaldt Styremøte i Romolslia sportsklubb

Dato 21.03.24

Tidsrom 19.00-20.00

Sted Klubbhuset

Til stede Vibeke Ansnes, Jon Westbye, Nina Varskog (Digitalt gjennom messenger), Kjetil
Vatle, Randi Storleer, Jan Strømsvik

Forfall Tor Morten Andresen

Referent Vibeke Ansnes

Kopi til

1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra forrige styremøte.

Romolslia rundt ski ble avlyst pga manglende snø.

Påmelding for de yngste lagene er utført i FIKS. Påmelding til sonekveld er 10.april.

Søknader til støtte er sendt. Har fått avslag fra SMN samfunnsutbyttet, samt Olav Thons
stiftelse. Har fått innvilget 300 000 kr til granulathindring fra Handelens miljøfond.

Årsmøtet ble avholdt 29.02.24

2. Gjennomgang av årshjul for mars og april

Mars: Romolslia Rundt ble avlyst på grunn av mangel på snø, ellers er oppgaver fra
årshjul i mars utført.

April: Søknad om halltid innen 01.april. Frist for kampendringer/omberamming er 14.04.
Frist for samordnet rapportering er 30. april. Det planlegges dugnad på banen i løpet av
april.



3. Allidrett

Styret diskuterer hvordan vi kan utvikle Allidrett.

Søk om oppstartsmidler for aktiviteten.

Deler opp i to grupper: 3-5 år og 6-10 år

3-5 år = Lek og morro

6-10 år = Organisert Lek og morro

Styrevedtak: Styret vedtar å starte opp med Allidrett og søke om oppstartsmidler
gjennom NIF.

Krever medlemskap i klubben. (Oppfordrer til å delta på klubbens dugnader)

innkjøp av Allidrettspakke.

4. Sportslig fotball

Ingenting å melde

5. Romolslia rundt vår

Dato for vårens Romolslia rundt bestemmes neste styremøte

Kjetil lanserer ideen om en ukentlig aktivitet med et mosjonsløp. Lavterskel aktivitet med
tidtaking via mobil eller lignende.

6. Økonomi

Vi har p.d.d 86 428, 20 kr på driftskonto. Det ligger regninger for ca 36 000 kr til forfall fra

driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter, samt forsikringspremier på 25000 kr til seniorlag

og oldboyslag.

Vi har fakturert medlemskontingent for 2024 og aktivitetsavgift vår 2024 via nytt

faktureringssystem i NIF klubbadmin. Det trekkes gebyr på henholdvis 7 kr og 14 kr per

faktura, avhengig av betalingsmåte. I poweroffice var det en avgift på 10 kr per faktura som

ble sendt ut. Status på innbetaling gjennomgås av Vibeke:



Vi har 100 000 kr utestående til Siero, pga oppgaver som ikke er ferdig utført. Vi har ikke

fakturert Siero for hovedspons dette år, og tenker dette og neste års spons kan trekkes fra

regningen når de er ferdig med arbeidet. Jon er i dialog med Siero og vi er enige om at vi

betaler de ut når vi har midler til dette. Vi venter tilskudd til lysanlegg til sommeren.

Vi burde hatt flere sponsorer - Jon sender mail til Abra beslag.

Eventuelt

● Sak med en slik diskresjon at den blir mellom styret og vedkommende.




